
                                                                                                 Krobia, dnia 2 października 2013 r. 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXVIII/2013 
  
                  z   XXXVIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  25 września 2013 r. w ZSOiZ w Krobi     

=========================================================  
                   godzina rozpoczęcia :    15.00 

                    godzina zakończenia :    17.30  

                   Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 14 radnych, 

nieobecny Lech Bem.   
                    

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 

     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    

                    Porządek obrad sesji :   

                    

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

7. 

8.     

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

 a)  przyznania  stypendiów  Rady  Miejskiej  dla  uczniów  za  wybitne  

osiągnięcia pozaszkolne,   

 b) wynagrodzenia Burmistrza Krobi,  

c) rozpatrzenia skarg Pani Renaty Bocheńskiej, 

d) przekazania skargi Pani Renaty Bocheńskiej według właściwości,  

 e)  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej                         

w Krobi,   

 f)  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej                           

w Posadowie, 

g)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowej Gostyńskiemu,  

 

10.    

 

11. 

h)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013.   

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia oraz planów 

finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2013 roku.  

Oświadczenie Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2013 r. w sprawie 
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poparcia wniosku o zbadanie z Konstytucją RP i ustawami przepisów uchwały 

Rady Ministrów w sprawie Koncepcji Przestrzennego Zagospodarowania Kraju 

2030. 

12. 12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

13. Wolne głosy i wnioski.  

14. Zakończenie.  

                                                                          

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych,  nieobecny                 

L. Bem, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

      Przewodniczący Rady: proponuję wprowadzenie do porządku obrad sesji:  

      - Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia oraz planów finansowych 

gminnych instytucji kultury za I półrocze 2013 roku, jako pkt 10,  

      - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowej 

Gostyńskiemu, jako pkt 9g, 

- Oświadczenia Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2013 r. w sprawie poparcia 

wniosku o zbadanie z Konstytucją RP i ustawami przepisów uchwały Rady Ministrów                         

w sprawie Koncepcji Przestrzennego Zagospodarowania Kraju 2030, jako pkt 11. 

      Zgłoszone zmiany porządku obrad sesji dot. : 

      - pkt 10, przejęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych, 

      - pkt 9g, przejęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych, 

      - pkt. 11, przejęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

      Porządek obrad po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

      Pierwotny porządek obrad stanowi załącznik do protokołu. 

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu XXXVII sesji.       
      Protokół z XXXVII sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.    

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

      Burmistrz : przekazano wg właściwości interpelacje kwestie porządkowe do ks. proboszcza 

Parafii w Krobi oraz do Powiatu Gostyńskiego w sprawie dróg.  

      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.  
      R. Olejniczak : sprawę przekazała Rada Sołecka wsi Domachowo dot. naprawy drogi 

powiatowej przez wieś Domachowo przy posesji nr 43 i 46 występują znaczne ubytki w 

jezdni, a przy posesji nr 2 niedrożny jest przepust i woda przelewa się przez jezdnię. 

Natomiast droga gminna na zatorzu północnym, gdzie wykonano nowy asfalt również 

wymaga naprawy. W Starej Krobi konieczna jest także naprawa drogi powiatowej przez 

wieś. 

      M. Duda : Sprawa dotyczy realizacji inwestycji gminnych, proszę o informację na jakim 

etapie jest zadanie związane z budowa strzelnicy oraz naprawy drogi ul. 1 Maja w Krobi.  

      E. Dopierała : jakiś czas temu przyjmowaliśmy uchwałą zgodę na sprzedaż części drogi za 

OPS-em. Tymczasem w czerwcu dwóch mieszkańców zgłosiło jakiś sprzeciw ponieważ 
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mają obawy, że osoba, która wykupiłaby te tereny nie udostępni dojazdu do ich posesji. 

Mają oni propozycje, aby Gmina zachowała ten teren i ewentualnie utwardziła, ponieważ 

można by to miejsce przeznaczyć także jako miejsce parkingowe. Proszę o informację jak to 

zostanie rozwiązane, czy będzie przedstawiona nowa uchwała.  

      H. Urbański : mieszkańcy ul. Kwiatowej proszą o naprawę studzienki kanalizacyjnej przy 

posesji nr 14.  

      G. Skrobała : 1. W 2011 roku zostały wycięte krzewy przy drodze od Gogolewa do 

Kołaczkowic, miejscowości Gminy Miejska Górka. Minęły już 3 lata i krzewy rozrosły się 

ponownie, a mieszkańcy Gogolewa tą drogą jeżdżą do pracy i w tej chwili tam to światło 

drogi jest już bardzo małe, dlatego prośba żeby ponowić zabiegi pielęgnacyjne poprzez 

wyrównanie w linii prostej tych krzewów, aby swobodnie i bezpiecznie poruszać się ta 

drogą. 

     2. Sprawa dot. znaku drogowego w Gogolewie przy drodze gminnej przy posesji P. Nowaka. 

Znak ten jest uszkodzony i wymaga naprawy. 

     3. Dwukrotnie mówiłam o progach zwalniających na drodze gminnej w Gogolewie. Odbyło 

się zebranie mieszkańców, którzy wyrazili potrzebę ich zamontowania, ponieważ pojazdy 

przemieszczają się z duża prędkością i należy zwiększyć bezpieczeństwo na tej drodze.  

      I. Jóźwiak : 1.Zgodnie z nową ustawą oświatową placówki przedszkolne nie mogą pobierać 

od rodziców nie więcej niż 1 zł za każdą z godzin powyżej 5 spędzonych przez dziecko w 

placówce. Jak więc zgodnie z przepisami są prowadzone dodatkowe zajęcia dla 

przedszkolaków w naszych placówkach, czy w ogóle ten problem nas dotyczy.  

      2. Wnoszę o wyraźne oznakowanie światłami odblaskowymi i liniami ciągłymi na jezdni 

łuków dróg powiatowych np. drogi Krobia – Poniec.  

 

     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 

      30.08. Organizowałem uroczystość rocznicy rozpoczęcia II Wojny Światowej oraz 

uroczystość 17 września pod Pomnikiem Katyńskim w Pudliszkach. 

      31.08. razem z Wiceprzewodniczącym Andrzejem Miałkowskim oraz p. Ireneuszem 

Dechnikiem spotkaliśmy się z ks. proboszczem w Pudliszkach dla omówienia organizacji 

uroczystości parafialno-gminnej 17 września 2013 pod Pomnikiem Katyńskim na cmentarzu 

w Pudliszkach. 

      1.09. W rocznicę wybuchu II Wojny Światowej złożyliśmy wieńce i wiązanki kwiatów oraz 

k kombatantami i młodzieżą przed tablica rozstrzelanych mieszkańców Krobi i okolicy. 

Następnie odbyło się spotkanie okolicznościowe na Wyspie Kasztelańskiej. Obecni także 

pp. Krzysztof Pardon i Mariusz Duda. 

      2.09. Uczestniczyłem w uroczystości rozpoczęcia nowego roku szkolnego w ZSPiG                          

w Krobi. 

      3.09. Dalszy ciąg organizowania szkolenia radnych. 

      4.09. Spotkanie zespołu ws. Organizacji uroczystości 21 X oraz 11 XI 2013 roku. 

      Spotkanie z Burmistrzem Krobi i współpracownikami ws. Organizacji w/w uroczystości 

oraz organizacji uroczystości 17 IX 2013 oraz wyjazdu szkoleniowego. 

      5.09. Organizacja uroczystości 17 września, wyjazdu szkoleniowego oraz wyjazd do Parafii 

w Pudliszkach ks. Piotra Kłosowskiego dla popisania zaproszeń. 

      6.09. Uzgodnienia ilości osób wyjeżdzających na szkolenie.  

      7-8.09. obecność radnych na Festiwalu Tradycji i Folkloru w Domachowie. 



 4 

      8-9.09. Wyjechałem do Guichen w regionie Bretania we Francji. Wyjazd zorganizował 

Śremski Ośrodek Wspierania Małej Przedsiębiorczości – Unia Śremska w Śremie. 

Przedmiotem szczególnego zainteresowania były problemy edukacji, kultiry i wypoczynku. 

Wróciłem 16 października. 

      11.09. Radna p. Genowefa Skrobała i radny p. Łukasz Kubiak uczestniczyli w konferencji 

zorganizowanej w Wyższej Szkole Zawodowej w Lesznie dotyczącej problematyki węgla 

brunatnego w naszym regionie.  

     17.09. Sprawy organizacyjne uroczystości katyńskiej, wyjazdu szkoleniowego                              

do Puszczykowa, ustalenia terminu sesji i posiedzenia komisji, odwołania spotkania                       

w Stanicy Myśliwskiej.  

     Udział w uroczystości parafialno-gminnej przed Pomnikiem Katyńskim z okazji 74-rocznicy 

napaści Związku radzieckiego na Polskę, pamięci ofiar Katynia i ofiar terroru                               

na wschodnich terenach przedwojennej Polski. Uczestniczyli radni : Hieronim Urbański,                  

Andrzej Miałkowski, który wygłosił przemówienie okolicznościowe i moja osoba jako 

organizator uroczystości. 

     18.09. Posiedzenie zespołu ws. imprez planowanych w 2014 roku oraz uroczystości 21 X                  

i 11 XI oraz podpisanie dokumentów sesyjnych.  

      19.09. Spotkanie z radcą prawnym Karolem Zawieją, Skarbnikiem Katarzyną Szablewską, 

Naczelnikiem Andrzejem Olejnikiem dla ustalenia procedury rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Krobi. Ustalenie nowego porządku obrad XXXVIII sesji. 

      22.09.Udział w spotkaniu podczas którego promowano książkę „Trzydziestoletnia historia 

krzyży w szkołach w Krobi, w parafii p.w. św. Mikołaja”.  

     23.09. Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy dla zaopiniowania projektu 

uchwały dot. skargi na działalność Burmistrza Krobi.  

      Udział w konferencji w ramach programu profilaktyki zorganizowanej przez p. Marię 

Mądry Pełnomocnika Burmistrza ds. uzależnień. Program promujący zdrowie, odporność 

psychiczną i dobre samopoczucie małych dzieci.       

      24.09. Udział w konferencji „Partnerstwo samorządów południowej Wielkopolski na rzecz 

zwiększenia dostępności i jakości usług publicznych”. Konferencję zorganizowało 

stowarzyszenie „Lokalna Grupa Działania Gościnna Wielkopolska” w Pępowie. 

     Posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. Rozpatrzenie wniosków ws. przyznania 

stypendiów rady Miejskiej dla uczniów za szczególne osiągnięcia pozaszkolne.  

     Posiedzenie Komisji Rewizyjnej dla wyłonienia zespołów kontrolujących wykonanie 

budżetu oraz dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu za I półrocze 2013 roku.  

     Posiedzenie Komisji Budżetu dla zaopiniowania projektów uchwał.   
      
     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ad. 8 Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 
Zgodnie z uchwałą Nr XXXVII/295/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 sierpnia 2013 r. 

stypendia za wyniki w nauce za II semestr w roku szkolnym 2012/2013 przewodniczący Rady,          

przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Burmistrz Krobi wręczyli  uczniom 

stypendia.  
 

Ad. 9  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za  wybitne  osiągnięcia 

pozaszkolne.  
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Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała: komisja obradowała                           

w dniu 24.09.br nad projektem uchwały i po przeanalizowaniu złożonych wniosków 

stwierdza, iż za wybitne osiągnięcia w sporcie warunki regulaminowe spełniały wszystkie 

złożone wnioski, w tym 4 indywidualne, a jeden z nich na podstawie § 21 czyli szczególny 

przypadek jest to uczeń z naszej gminy uczęszczający do szkoły sportowej we Wronkach 

jemu stypendium zostanie przyznane zarządzaniem Burmistrza, ponadto 4 zespołowe. 

Ponadto w dziedzinie nauki złożono jeden wniosek, który został rozpatrzony pozytywnie.                       

Za wybitne osiągnięcia w kulturze kryteria spełniały wnioski 13 osób indywidulanych, jeden 

zespołowy, a 3 wnioski zostały odrzucone ponieważ nie spełniały kryteriów określonych                 

w § 12 regulaminu przyznawania stypendiów. Dla osób, dla których wnioski składano 

indywidualnie komisja wnioskuje o przyznanie stypendiów w kwocie 300 zł dla każdego                   

z 16 uczniów, a zgłoszonych w zespołach po 100 zł dla każdego. Projekt uchwały                            

w powyższej sprawie komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  Kolejny raz 

apelujemy do składających wnioski aby zapoznano się z zapisami regulaminu, bowiem 

załączane są dokumenty, które nie spełniają kryterium, a dają złudzenie i nadzieję dzieciom 

na otrzymanie stypendium.    

Uchwałę Nr XXXVIII/302/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2013 r.                         

w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów za  wybitne  osiągnięcia 

pozaszkolne; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 

b) wynagrodzenia Burmistrza Krobi.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady.  

Uchwałę Nr XXXVIII/303/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2013 r.                         

w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Krobi; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych. 

c) rozpatrzenia skarg Pani Renaty Bocheńskiej. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak przedstawił uzasadnienie 

do uchwały : nie doszło do naruszenia przepisów przez Burmistrza Krobi, ani nie doszło do 

nienależytego wykonania zadań, ani nie doszło do naruszenia praworządności, ani nie 

doszło na naruszenia interesów skarżącej, a także sprawa nie była załatwiana przez 

Burmistrza Krobi, stąd komisja w obecności pięciu członków zagłosowała i zaproponowała 

Radzie Miejskiej aby skarga została uznana za bezzasadną.   

Uchwałę Nr XXXVIII/304/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2013 r.                          

w sprawie rozpatrzenia skarg Pani Renaty Bocheńskiej; przyjęto jednomyślnie, głosowało 

14 radnych. 

d) przekazania skargi Pani Renaty Bocheńskiej według właściwości. 

Projekt uchwały i uzasadnienie o przedstawił Przewodniczący Rady. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja a zarazem Rada 

Miejska rozpatruje skargi na Burmistrza, natomiast skargi na pracownika rozpatruje 

Burmistrz.  

Uchwałę Nr XXXVIII/305/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2013 r.                         

w sprawie  przekazania skargi Pani Renaty Bocheńskiej według właściwości; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 

e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradował                     

w dniu dzisiejszym i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały.  

Uchwałę Nr XXXVIII/306/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2013 r.                         

w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi; 

przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej w Posadowie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradował                     

w dniu dzisiejszym i wydała jednogłośnie pozytywną opinię o projekcie uchwały.                

Uchwałę Nr XXXVIII/307/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2013 r.                           

w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej                              

w Posadowie; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 

g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowej Gostyńskiemu. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Skarbnik Gminy.     

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu K. Perdon : komisja obradowała w dniu 24.09.br                 

wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały.  

E. Dopierała : w uzasadnienie nie można napisać naszych wątpliwości, więc ja mam taką 

prośbę do p. Burmistrza, aby w rozmowie z p. Starostą przekazał wszelkie uwagi, 

zastrzeżenia i to co Pan od nas usłyszał.  

Burmistrz : czuję się do tego upoważniony i zobowiązany.               

Uchwałę Nr XXXVIII/308/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2013 r.                           

w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowej Gostyńskiemu; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 

Salę obrad opuścił radny Ł. Kubiak.  

h) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu K. Perdon : komisja obradowała w dniu 24.09.br                 

wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały oraz autopoprawce. 

Zgłoszoną autopoprawkę przejęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.  

Uchwałę Nr XXXVIII/309/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2013 r.                            

w sprawie  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 13 radnych. 
 

Ad. 10 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia oraz planów 

finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2013 roku.  

Informację przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak, stanowi ona załącznik nr 3                             

do niniejszego protokołu.  
 

Ad. 11 Oświadczenie Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 września 2013 r. w sprawie 

poparcia wniosku o zbadanie z Konstytucją RP i ustawami przepisów uchwały Rady 

Ministrów w sprawie Koncepcji Przestrzennego Zagospodarowania Kraju 2030. 

Projekt oświadczenia przedstawił Przewodniczący Rady. 

Oświadczenie przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.  
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Ad. 12  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odpowiadając na interpelacje radnego R. Olejniczaka, to wg właściwości sprawy 

dot. dróg powiatowych przekazane zostaną do Powiatu Gostyńskiego. 

Odpowiadając na interpelacje radnego M. Dudy : 

- odnośnie ul. 1 Maja i Kaszteleńskiej realizowane będą w ramach PPP, umowa została 

zawarta, a termin realizacji to połowa przyszłego roku, 

- inwestycja II etapu budowy strzelnicy, umowa została zawarta z wykonawca, realizowane 

to będzie przez Spółdzielnię Socjalną ECOSS, przy czym przewidywany jest wkład ze 

strony Bractwa Kurkowego, który zostanie przekazany Gminie Krobia. 

Odpowiadając na interpelację radnego H. Urbańskiego : uszkodzenie kanalizacji deszczowej 

na ul. Kwiatowej zostanie sprawdzone i naprawione. 

Odpowiadając na interpelację radnej E. Dopierała, to teren gminy przy Ośrodku Pomocy 

Społecznej na dzień dzisiejszy nie jest utwardzony, nie ma żadnych decyzji i uchwał dot. tej 

nieruchomości, natomiast miała miejsce rozmowa z właścicielami przylegających 

nieruchomości z inicjatywy jednego z mieszkańców dot. wykupu fragmentu tej 

nieruchomości związana z propozycją przejęcia i utwardzenia tego terenu i wydaje się                      

to racjonalne zagospodarowanie tego terenu.    

Odpowiadając na interpelacje radnej G. Skrobała :  

- spawa dot. zabiegów pielęgnacyjnych zakrzaczenia zostanie rozpatrzona i jeśli będzie taka 

potrzeba, to zostaną one wykonane, 

- uszkodzony znak drogowy zostanie naprawiony, 

- odnośnie progów zwalniających, jeśli dot. to dróg gminnych znajdujących się na terenie 

miejscowości Gogolewo to nie widzę przeszkód, jeśli jest taka wola mieszkańców, aby na 

tego typu inwestycje przeznaczyć fundusz sołecki i wystąpić z taka inicjatywą.    

Odpowiadając na interpelacje p. przewodniczącego, to rzeczywiście od 1 września opłata 

uiszczana przez rodziców za pobyt dziecka powyżej 5 godzin w przedszkolu jest obniżona 

do 1 zł. Pobyt dziecka do 5 godzin jest bezpłatna. Część zajęć, które do tej pory były 

realizowane będą nadal prowadzone. Dotyczy to szczególnie nauki j. angielskiego, rytmiki, 

wyjazdu dzieci na basen. Natomiast co do samych mechanizmów finansowania, to część 

kosztów, które generują chociażby wyjazd na basen wcześniej był poza funduszem 

przedszkola. W tej chwili środki te realizowane są przez Radę Rodziców, nadal są poza 

budżetem Gminy i stanowią dobrowolna opłatę rodziców. Tutaj nie widzę kolizji, nie są to 

środki finansowe, które są wpłacane na rzecz przedszkola, 

- odnośnie dodatkowej poprawy bezpieczeństwa na drogach powiatowych zwrócimy się do 

Komisji Bezpieczeństwa.        
 

Ad. 13  Wolne głosy i wnioski.  

A. Miałkowski : w związku z tym, że przyjęliśmy oświadczenie w sprawie poparcia 

wniosku o zbadanie zgodności z Konstytucją RP i ustawami przepisów uchwały Rady 

Ministrów w sprawie Koncepcji Przestrzennego Zagospodarowania Kraju 2030 proponuję, 

aby na stronie internetowej umieścić również oświadczenie Burmistrza w tej sprawie. 

Burmistrz : dla mnie jest to oczywiste, że przyjęte przez Radę Miejską oświadczenie treść 

zawarta w moim oświadczeniu jest ściśle z tym związana i oczywiście dokumenty zostaną 

zamieszczone wspólnie. 

R. Szulc : w imieniu Grupy teatralnej „Na Fali” chciałem podziękować p. Burmistrzowi                    

i naczelnikowi WSS M. Moskwie-Loman za zaangażowanie i pomoc w nagraniu płyty 

dorobku kabaretu.  
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M. Duda : w sprawozdaniu międzysesyjnym Burmistrza umknęła ważna rzecz, o której 

warto powiedzieć publicznie na temat uroczystości otwarcia Centrum Ekonomii Solidarnej 

w Poznaniu.        

Burmistrz : jest sporo wydarzeń, które ma miejsce w pracy samorządu w okresie 

międzysesyjnym i część informacji powinno się znaleźć w sprawozdaniu, tak jak zwrócił 

uwagę p. radny, takie istotne wydarzenie jak otwarcie Centrum Ekonomii Solidarnej                      

w Poznaniu. Centrum jest inicjatywą Fundacji Barka, wydarzeniem, którego patronatem jest 

Marszałek Województwa, Wojewoda Wielkopolski. Centrum otwierała prezydentowa Anna 

Komorowska i ma ono służyć rozwojowi ekonomii społecznej w Wielkopolsce, gospodarki 

społecznej, wspieraniu przedsiębiorczości społecznej. Do jego otwarcia zostały zaproszone 

samorządy lokalne z terenu Wielkopolski, które zdaniem inicjatorów tego przedsięwzięcia 

mają na terenie województwa wiodące osiągnięcia i wśród tych gmin również została 

zaproszona Gmina Krobia. Odbył się panel dyskusyjny, w którym brałem udział na temat 

ekonomii społecznej w Wielkopolsce i kraju. Brali w nim też udział parlamentarzyści. 

Wydarzenie to było myślę dość duże i medialne. Mam nadzieję, że zaowocuje nowymi 

propozycjami rozwoju form wspierania tej aktywności zawodowej, aktywności 

gospodarczej zawiązanej ze sferą wspierania osób wykluczonych, bezrobotnych. Poprzez tą 

formę aktywizacji i działania pomocy społecznej oczekuje się na konkretne działania                       

w przyszłości. Również powstało Partnerstwo na rzecz rozwoju Centrum, do którego została 

zaproszona Gmina Krobia.        
 

Ad. 14 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :      

      Aurelia Sikorska   


